
Protokół  Nr 24  
z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 24 października 2012 r.!

!
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie 
z  załączoną listą obecności, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda oraz zaproszony na 
posiedzenie Komisji  inż. Cz. Buczak – przedstawiciel Zakładu  Projektowo – 
Usługowo – Handlowego .!

Tematem posiedzenia Komisji było:!

1. Zapoznanie się z informacją – opinią do budowy chodników na terenie gminy 
Pabianice.!

2. Przyjęcie informacji o realizacji planowanych inwestycji i remontów na terenie 
Gminy Pabianice w 2012 roku.!

3. Zapoznanie się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu gminy Pabianice 
na rok 2012 . !

4. Ocena studium zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice. !

5. Sprawy różne.!

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Gospodarczo-
Finansowej M. Gryska,  który otworzył posiedzenie, powitał  przybyłych i przystąpił  
do realizacji porządku posiedzenia.!

!
Ad. pkt. 1#

!
Wójt Gminy przedstawił inż. Cz. Buczaka – projektanta - przedstawiciela Zakładu 
Projektowo – Usługowo – Handlowego, który opracował opinie do budowy 
chodników przy wybranych drogach na terenie gminy Pabianice.!

Inż. Cz. Buczak przedłożył Komisji analizę dróg pod względem bezpieczeństwa i 
budowy przy nich chodników. Na wstępie poinformował Komisję, że wszelkie 
przebudowy dróg i  budowy chodników wykonywane są na podstawie 
obowiązujących przepisów prawa w tej kwestii. Przepisy ściśle określają jakie winny 
być szerokości dróg, chodników, winna być wykona również przebudowa wjazdów, 
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krawężników. Ustawodawca określa szerokość pasa drogowego.  Drogi gminne 
znajdują się w klasie E i D, w związku z tym obowiązuje zgodnie z ustawą minimum 
15 m szerokość pasa drogowego. Na etapie budowy drogi należy wykonać także 
odwodnienie terenu. !

Inżynier Cz. Buczak przedstawił Komisji opinie dla zadania budowy chodników 
przy niżej wymienionych drogach gminnych:!

1. Konin Majówka – opinia stanowi zał. nr 1 do protokołu. !

2. Górka Pabianicka,  końcówka  do drogi krajowej nr 71 – zał. nr 2 do protokołu. !

3. Piątkowisko przez Żabieniec zał. nr 4 do protokołu!

4. Górka Pabianicka w kierunku wschodnim w łąki – zał. nr 5 do protokołu. !

5. Górka Poduchowna – zał. nr 6 do protokołu. !

6. Górka Pabianicka w kierunku do kościoła – zał. nr 7!

7. Hermanów I, Hermanów II i droga wzdłuż lasu – zał. nr 8!

8. Jadwinin – zał. nr 9!

9. Piątkowisko ul. Złota – zał. nr 10!

Radny H. Szafrański zwrócił uwagę, na to, że w przypadku sporządzania opinii do 
budowy chodnika przy  drodze w Jadwininie najprawdopodobniej zaszła pomyłka. 
W  zgłaszanym przez niego wniosku dot. budowy chodnika chodziło o budowę 
chodnika przez drodze w Jadwininie w kierunku Rydzyn. !

Inżynier Cz. Buczak zobowiązał się do wykonania analizy w/w drogi pod kątem 
budowy chodnika. !

Radna Z. Kasperska zapytała, czy inż. Cz. Buczak posiada wiedzę na temat 
perspektyw realizacji przebudowy drogi krajowej biegnącej przez Świątniki, 
Porszewice w kierunku Konstantynowa. Z wielkim ubolewaniem stwierdziła, że jest 
to droga o ogromnym natężeniu ruchu, bardzo niebezpieczna, bez poboczy dla 
pieszych i rowerzystów, na której często zdarzają się wypadki. !

Inżynier nie potrafił udzielić na powyższe pytania odpowiedzi, ale poinformował, że 
zasięgnie informacji i przekaże ją przy najbliższej okazji radnym. Posiada jedynie 
wiedzę, że Generalna Dyrekcja w tym roku zleciła projekt przebudowy drogi 
krajowej w kierunku Lublinka. !
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Więcej pytań Komisja nie zgłosiła przedstawione opinie dla zadań budowy 
chodników przy w/w drogach przyjęła do akceptującej wiadomości. !

!
Ad. pkt. 2#

!
Wójt Gminy przedstawił informację o realizacji planowanych inwestycji i remontów 
na terenie Gminy Pabianice w 2012 roku. Informacja stanowi pisemny zał. nr 11 do 
protokołu. !

Radna J. Szafran zwróciła się do Wójta Gminy z pytaniem czy jest możliwość, aby 
jeszcze w tym roku założyć dodatkową  lampę hybrydową w Hermanowie przy 
lesie. !

Wójt odpowiedział, że usytuowanie wszystkich lamp hybrydowych zostało już ściśle 
określone w tym roku, także najprawdopodobniej nie jest to możliwe. !

Komisja przyjęła informację Wójta o realizacji planowanych inwestycji i remontów 
na terenie Gminy Pabianice w 2012 roku.!

!
Ad. pkt. 3#

!
Wójt przedstawił Komisji materiał pod nazwą „Zadania budżetowe na rok 2013 ” 
oraz  wnioski rad sołeckich i wnioski  złożone  do projektu budżetu gminy Pabianice 
przez radnych. Zadania budżetowe na rok 2013 stanowią pisemny zał. nr 12 do 
protokołu. !

Wnioski rad sołeckich stanowią zał. nr 13 do protokołu!

Wnioski zgłoszone przez radnych stanowią zał. nr 14 do protokołu. !

Komisja informację do wiadomości,  nie podjęła dyskusji nad powyższym.!

!
!
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Ad. pkt. 4#

!
W temacie  dot. oceny  studium zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
głos zabrał inspektor ds. planowania przestrzennego inż. A. Krepski , który udzielił 
Komisji informacji, że studium zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice 
nie jest jeszcze gotowe, nie zostało przekazane przez biuro projektowe do Urzędu 
Gminy. !

Do 15 sierpnia 2012 r. wyłożone było do wglądu zainteresowanych, natomiast do 
dnia 5 września br. była możliwość składania uwag do studium. Zostało zgłoszone 
45 uwag, z czego 40 uwag uwzględniono w studium. Nie uwzględniono jedynie 5 
uwag. !

Uwagi zostaną przedłożone na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju 
w dniu 25.10. 2012 r. !

Studium zagospodarowania przestrzennego gminy ma być zakończone do końca 
2012 roku. !

Radna M. Lubowicka zwróciła się z pytaniem do inspektora A. Krepskiego w 
sprawie zgłoszonej przez mieszkankę wsi Kudrowice p. ***************. Sprawa  dot. 
wykreślenia strefy ochronnej na jej działce od znajdującego się obok  cmentarza z I 
wojny światowej  !

Inspektor odpowiedział, że sprawa jest mu znana, ale studium nie jest miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego i przedsięwzięcie takie nie jest możliwe 
w opracowywanym  studium. !

Więcej pytań do informacji przedłożonych przez inspektora A. Krepskiego nie 
zgłoszono. Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości, odstąpiła od 
oceny studium do czasu zakończenia prac nad nim.!

Komisja zapoznała się z pismem rady sołeckiej wsi Świątniki z dnia 27 września 2012 
skierowanym na ręce Przewodniczącego Rady. Pismo zatytułowane zostało jako  
wniosek do budżetu gminy Pabianice na rok 2013 w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych w budżecie gminy na rok 2013 na zakup działki budowlanej 
nr 99/12 we wsi Świątniki pod budowę świetlicy wiejskiej. !

Kserokopia pisma stanowi zał. nr 15 do protokołu. !
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Komisja po zapoznaniu się z w/w pismem postanowiła, że wniosek może być 
rozpatrywany przy  budżecie  gminy na rok 2013. !

Komisja zapoznała się pismem Pana Grzegorza Cymermana , pismo z dnia 
24.09.2012 r. w sprawie podjęcia działań związanych z modernizacją odcinka drogi 
wewnętrznej w Rydzynach na osiedli nr 1.!

Kserokopia pisma stanowi zał. nr 16 do protokołu. !

Komisja stwierdziła, że w przedstawionej przez Wójta Gminy informacji stanowiącej 
zał. nr 12 do niniejszego protokołu pn. „zadania budżetowe na rok 2013” zadanie to 
zostało ujęte do realizacji w roku 2013.!

!
Ad. pkt. 5#

!
W sprawach różnych Skarbnik Gminy przedstawiała Komisji kolejno projekty 
uchwał przygotowane na najbliższą sesje Rady Gminy. !

Komisja zapoznała się z projektem uchwały o numerze roboczym  XXVI/A/2012  
w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2012 stanowiącym zał. nr 17 do 
protokołu. !

Po zapoznaniu się z projektem uchwały o numerze roboczym XXVI/B/2012 w 
sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2012 stanowiącym zał. nr 18 do 
protokołu Komisja zwróciła się wnioskiem, aby na sesji Rady Gminy poinformować 
radnych ile zostało zawartych umów na zastępstwo za nauczycieli przebywających 
na urlopach macierzyńskich w SP w Bychlewie i ile ekwiwalentów wypłacono za 
urlopy.!

Po zapoznaniu się z projektem uchwały o numerze roboczym XXVI/C/2012 w 
sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2012 stanowiącym zał. nr 19 do 
protokołu, Komisja postawiła wniosek o sprawdzenie czy są przepisy prawa, które 
zobowiązywałyby gminę do ponoszenia opłat za pobyt dzieci 3 i 4 latków 
w przedszkolach.!

Komisja zapoznała się z projektami uchwał do których nie wniosła uwag  o 
numerach roboczych: !
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• zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r.- XXVI/D/2012 – stanowiący zał. 
nr 20 do protokołu!

• zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r.- XXVI/E/2012 - stanowiący zał. 
nr 21 do protokołu!

• zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r.- XXVI/F/2012 -  stanowiący zał. 
nr 22 XXVI/F/2012!

• zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. - XXVI/G/2012 - stanowiący 
zał. nr 23!

• rozpatrzenia wniosku zebrania wiejskiego wsi Gorzew - Okołowice 
dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w projekcie 
budżetu Gminy na rok 2013 - XXVI/H/2012 - stanowiący zał. nr 24!

• zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r. - XXVI/I/2012 - stanowiący zał. 
nr 25!

• opłaty od posiadania psów na rok 2013 - XXVI/J/2012 -  stanowiący zał. nr 26!

• określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2013r.- XXVI/K/2012  
stanowiący  zał. nr 27!

• ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz określenia 
terminu płatności i sposobu jej zapłaty - XXVI/L/2012 - stanowiący zał. nr 28!

• ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2013- XXVI/Ł/2012-  
stanowiący zał. nr 29!

• określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 
2013- XXVI/M/2012 - stanowiący zał. nr 30!

• uchwała zmieniająca uchwałę NR XXIV/185/2012 Rady Gminy Pabianice z 
dnia 3 września 2012r. w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej jako podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji 
publicznej w zakresie wspierania rodziny- XXVI/N/2012  - stanowiący zał. nr 
31.!

W związku z tym, że na  rozpoczęcie  posiedzenia  Komisji Samorządowo Społecznej 
i Organizacyjnej oczekiwali zaproszeni goście – pracownicy  Komendy Powiatowej 
Policji w Pabianicach, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 
zaproponował, aby pozostałe projekty uchwał zostały omówione na Komisjach: 
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Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej oraz w dniu jutrzejszym na posiedzeniu 
Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju, w których to członkowie Komisji 
Gospodarczo-Finansowej także pracują. !

Komisja zaaprobowała propozycję Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-
Finansowej w powyższej sprawie i na tym zakończono posiedzenie Komisji 
Gospodarczo- Finansowej. !

Posiedzeniu Komisji przewodniczył  
 Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej  

Marek Gryska!

!
Protokolant: Urszula Czerwonka 
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